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Tisztelt Elnők Asszony!

„A megszűntetni kávám Alföldi Kiképző Központ kapuit mikor fogtrák végleg bezárni?"
címmel a Házszabály 91.§-a alapján árősbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Juhász Ferenc
honvédelmi miniszter úrnak

Tisztelt lniszter úr!

Választókörzetemben a Bács-Kiskun megyei 4-es számúban rendkívül nagy felháborodást
keltett az Önök által tett bejelentés, miszerint bezárják a Szabadszállási Kiképző Központot .

Ezen intézkedés veszélybe sodorja a honvédség cselekvőképességét, ill . hadba foghatóságát .

Szabadszálláson 42 éve folyik jó színvonalon, jó kiképzőállománnyal kiképzés . Az épületek a
Magyar Honvédség keretein belül is a legnagyobb befogadóképességűek közé tartozik, hiszen
2500 fó sorállományú, ill . 1200 fő szerződéses állományú befogadására képes . Ehhez 39
oktatóterem, kiváló makettek, különböző technikai eszközök, oktatógépek, számítógépek és
személyi anyag áll rendelkezésre a kiképzés színvonalának állandósága biztosítására .
A kiképzéshez szdkséges gyakorlóterek, lőtér is a laktanyától könnyen elérhető távolságra
van.

A laktanya felszámolása, ill . leépítése nemcsak Szabadszállás város életében, hanem a
kistérség és közvetve a régió szempontjából is végzetes gazdasági, társadalmi
következményekkel jár .

Tisztelt l niszter Úr! „A megszűntetni kívántAlf©ldi KiképzőKőzpom kapuit mikor fogták
végleg bezárni?"

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . április 23 .
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